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Ja, ze vertelde vanmiddag idd, goed even de terugkoppeling te horen

Groet, [EL
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sar: EDIE IE (ED AEE mows. RECNE (NED) EERE irs.

Onderwerp: RE: korte weergave gesprek VNO-NCW en gesprek met[NNN

+oIEEE

Dank voorje aanbod. Ik begreep dat BEEEZN vanavond al even gesproken heeft met [EETY Voordat wij iets doen, wil ik even

wachten tot ik er over hoor van haar.

Groet, IER WL

Van:BEBB [512 minvws.nl>

Verzonden: donderdag 28 januari 2021 23:40

Onderwerp: FW: korte weergave gesprek VNO-NCW en gesprek met 5.1.2e

Hi heb goed contact met EES en hebben intensief met hem gewerkt als|EEEmost ik even lijntje leggen tav

?

Groet

Verzonden: donderdag 28 januari 2021 22:49

SEY BE. IE (EE) <

@minvws.nl>; [ERC BEY.
(BX

RNAV,nl>;

Sem korte weergave gespSomer VNO-NCW en—ov
ao

Ck SEES
Hallo allen,

(EEE4Aan:

Vanmiddag waren er een paar gesprekken, waarvan ik hieronder een korte weergave meegeef.

1. Gesprek minister met VNO-NCW, enkele CEQ'’s bedrijven, EZK:

Na een introductie door de minister over de voortgang van de vaccinatiestrategie, waarbij met name werd aangegeven

dat de leveringen van de vaccins de bottleneck zijn. Hij gaf in dit gesprek aan dat hij zich geen zorgen maakt over de

prikcapaciteit. Aangegeven dat toegewerkt wordt naar minder voorraad.

(VNO-NCW) trapte de discussie af met de vraag waarom NL nu laag op de landenlijst van aantallen

gezette vaccinaties staat. Minister gaf aan dat het prikken versneld wordt, zodat er minder voorraden komen. Hij
verwacht dat NL gaat inlopen richting eind februari en heeft daar vertrouwen in.

Op de vraag wanneer versoepelen aan de orde zijn, werd aangegeven dat allereerst de kwetsbaren in de samenleving
geprikt moeten zijn, dit zal niet eerder dan ergens in Q2 zijn. Wanneer versoepelingen mogelijk zijn is nu niet duidelijk,
er zijn verschillende routes mogelijk waarlangs gewerkt kan worden: versoepelen, veel testen, vaccineren. Ook

immunisatie kan op een gegeven moment een rol spelen.

Onderwerpen die door bedrijfsleven werd opgebracht:
1. De vraag van het bedrijfsleven of de overheid hulp nodig heeft: minister heeft uitgelegd dat er inmiddels een aantal

bedrijven betrokken zijn bij de logistieke operatie (0.a. Unilever). Mogelijk goed om dit ook duidelijker te vertellen.

Minister heeft de gehele logistieke operatie vanaf RIVM, bestellen, distributie etc toegelicht. Op dit moment nog wat

rommelig beeld met de verschillende groepen, maar gaat ervanuit dat GGD’en en huisartsen flink gaan opschalen.
Vwb de problematiek bij de vaccinproductie, doet het bedrijfsleven het aanbod om te helpen met het verstrekken van

grondstoffen (bedrijven als DOW Chemical, DSM kunnen hierin bijv. een rol spelen). Dit is verder doorgesproken,

waarbij wel is aangegeven dat dit complex is. EE heeft toegelicht dat het hierbij om een systeem gaat wat werkt

met vergunningen
Afgesproken dat eea verder doorgeexerceerd word.
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2. Exitstrategie en de bijdrage van een intensieve teststrategie: bedrijfsleven vraagt of door sectoraal testen toegewerkt
kan worden naar gecontroleerde vrijgave.
Minister licht toe dat testen nodig zal zijn om meer mogelijk te maken. Hiervoor wordt wetgeving voorbereid/ethisch
kader afgewogen. Voorbereidingen worden getroffen met de ontwikkeling van een testbewijs/app. Enkele opdrachten

zijn gegeven om dit uit te werken (GGD-Adam, Club BEE). Er wordt nagedacht of testen kan warden

ingezet om stapsgewijs evenementen, bioscopen/theaters te openen.

3. Vaccinatiebewijs: bedrijfsleven geeft aan dat met voorbereidingen van het vaccinatiebewijs moet worden begonnen.
Dan kun je daarna nog kijken wat je ermee doet. Minister heeft toegelicht dat de vaccinatieinformatie in maart voor

mensen digitaal beschikbaar komt, nu nog een kaartje. Er is nog geen app, maar dat is makkelijk uitbreidbaar.

GR-advies is gevraagd vwb het ethisch kader, vraag wordt wat met een vaccinatiebewijs kan worden gedaan als een

deel van de bevolking wel is gevaccineerd en een deel niet.

4. Gevraagd werd naar hoe lang vaccins werken, impact mutaties. Minister heeft uitgelegd dat iig de mRNA vaccins ook

werken bij de huidige mutaties. Vaccins zijn eenvoudig aan te passen aan mutanten. Nog niet bekend hoe lang
vaccins werken, we weten dus nog niet of herhaalprikken nodig zijn.
= Afspraak: over vier weken vervolgoverleg.

2. Gesprek

en voeren gesprekken met GGD’en en met RIVM over de logistieke operatie. Morgen spreken zij
met huisartsen.

Zij hebben in het gesprek met ons een aantal ideeén/beelden aangebracht over de logistieke operatie van de

vaccinaties:

-  Zij gaan een pilot uitvoeren bij GGD WestBrabant, waarbij het proces van binnenkomen, administratie, prikken
binnen een GGD efficiénter wordt ingericht. Zij geven aan dat de priksnelheid omhoog kan als er aanpassingen
worden gedaan in de werkwijze/protocol, er moet nu teveel gewacht worden in de GGD-vaccinatiestraat.

-  Zij zien dat er niet echt ketenregie is in de hele vaccinatieaanpak, veel overleg/afstemming is nodig.
= Doelgroepenbeleid maakt dat de operatie inefficiénter wordt (logistiek had eerder in besluitvorming meegenomen

moeten worden).
-  Systeem van aanname van prikkers is ook inefficiént.

- Problemen in NL tov andere landen: NL houdt teveel voorraad aan. Er was discussie over de hoeveelheid voorraad.

Ronald geeft azn dat RIVM aangeeft vanaf volgende week voor één week voorraad te hebben.IEEE b<twijfelen
dit.

- Voor opschaling moet je vooral grote locaties kiezen.

- Als mensen 3 weken de tijd krijgen om een afspraak te krijgen voor vaccinatie levert ook inefficiéntie op.
= Selectie van mensen moet anders/op basis van bubbles (families).
-

5128
hebben ideeén over de berekeningen van de veiligheidsvoorraden en de koppeling leveringen/planningen.

7 vragen of KLM kan worden ingezet worden voor vaccinatie. Aanbod is bij ons bekend, naar GGDGHOR

verwezen. Nog natrekken of hier navolging is gekomen
- Men geeft aan dat LCC-RIVM te laag in de RIVM-organisatie zit. Logistieke operatie moet veel meer leidend zijn.
-  Vervolgafspraak: over een paar weken.

Groeten,


